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OR-RM.0012.4.8.2021 

 

Protokół Nr 1/21 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki 

Rady Miejskiej w Koronowie. 

odbytego w dniu 22 stycznia 2020 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Koronowie 

Pan Artur Koper  o godzinie 08:10 otworzył posiedzenie komisji. W posiedzeniu 

uczestniczyło 7  członków komisji, co wobec składu komisji wynoszącego 9 członków 

komisji stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Nieobecni członkowie komisji: Illona Pubanc, Wojciech Orliński. 

 

Lista obecności uczestników posiedzenia stanowi  załącznik nr 1 niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodniczący komisji Pan Artur Koper przedstawił porządek obrad, do którego  nie 

wprowadzono zmian. 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Informacja dyrektora Szkoły Podstawowej we Wtelnie na temat funkcjonowania 

placówki.  

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

4. Sprawy bieżące komisji. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji.       
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2. Informacja dyrektora Szkoły Podstawowej we Wtelnie na temat funkcjonowania 

placówki.  

Dyrektor Szkoły Podstawowej we Wtelnie Pan Cezary Bosacki przedstawił informację na 

temat funkcjonowania placówki. Poinformował członków komisji, że obecnie w szkole jest 

360 dzieci w 17 oddziałach (11 oddziałów szkoła podstawowa i 6 oddziałów przedszkole). 

W szkole pracuje 28 nauczycieli, 9 osób z obsługi oraz 1 osoba administracyjna. 

W budynku szkoły mieści się sala gimnastyczna, biblioteka, 2 sale komputerowe (duża 

i mała). Z powodu pandemii koronawirusa szkoła właściwie nie funkcjonuje. Są tylko krótkie 

okresy, w których dzieci uczęszczały na zajęcia. Klasy 1-3 od tygodnia chodzą do szkoły. 

Frekwencja jest dosyć duża. Nie ma żadnych sygnałów aby w rodzinach były jakieś 

zakażenia. W grudniu 2020 r. trzy razy placówka była zamykana z powodu zakażeń wśród 

nauczycieli. Teren szkoły jest spory. Przy szkole znajduje się duży zadbany stadion, plac 

zabaw, miasteczko ruchu drogowego, ogród, miejsce do gry w siatkówkę plażową oraz 

miejsca parkingowe dla rodziców przywożących dzieci. Jeśli chodzi o działalność 

pozaszkolną to działa Klub Sportowy Olimpia - piłka nożna, karate, judo, taniec, ćwiczenia 

rozwojowe z elementami siatkówki, zajęcia z programowania. Odbywają się też zajęcia 

pozalekcyjne z matematyki i fizyki.  

Radna Pani Małgorzata Szymczak zapytała o działalność w zakresie wolontariatu. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej we Wtelnie Pan Cezary Bosacki odpowiedział, że ta 

działalność jest prowadzona od wielu lat. W ubiegłym roku w wolontariat zaangażowanych 

było trzydziestu kilku uczniów. Opiekują się oni oddziałem paliatywnym bydgoskiego 

szpitala. Uczniowie biorą udział w imprezach, które się odbywają w szpitalu. Odbywają się 

również zbiórki dla tego oddziału. W szkole organizowane są imprezy wolontariackie. Poza 

tym odbywają się imprezy podczas, których organizowane są zbiórki pieniędzy dla 

potrzebujących mieszkańców z okolicy. Ponadto opieka nad zwierzętami, nad schroniskiem. 

Stała współpraca z Domem Dziecka w Trzemiętowie. Wolontariat to jest nieustanna 

działalność szkoły.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koronowie Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk 

wypowiedziała się jako sołtys Tryszczyna i poinformowała, że wspólnie z uczniami dbają o 

miejsca pamięci. Ponadto szkoła zaprasza sołtysów na wszystkie uroczystości. Pani 

przewodnicząca przekazała również, iż wpłynęła do niej prośba w sprawie parkingu przy 

przedszkolu. 
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Dyrektor Pan Cezary Bosacki odpowiedział, że na tym terenie trzeba przez cały czas cos 

robić. 

Zastępca Burmistrza Pan Sławomir Marszelski zadeklarował, że jeżeli jest taka potrzeba, to 

wyda stosowne dyspozycje. 

Przewodniczący komisji Pan Artur Koper poinformował, iż jeśli tylko warunki pogodowe 

będą sprzyjające, to teren zostanie utwardzony. 

Radna Pani Mirosława Holka poruszyła temat zapadającej się kostki brukowej na chodniku 

prowadzącym do budynku szkoły. 

Przewodniczący komisji Pan Artur Koper zapewnił, że jeżeli tylko pogoda pozwoli, to 

zostanie to naprawione. 

W dalszej części posiedzenia poruszono również temat niedoskonałości po remoncie 

budynku (cieknący dach sali gimnastycznej). Firma, która wykonywała prace nie odpowiada 

na wezwania do usunięcia usterek. Z kolei inne firmy nie mogą wykonać prac, gdyż jest 

okres gwarancji. 

Radna Sławomira Polewana zapytała o koniczność wprowadzenia zmianowości 

w placówce. 

Dyrektor Pan Cezary Bosacki odpowiedział, że na razie nie ma takiej potrzeby. W grę 

wchodzi jedynie przesunięcie lekcji o 1 godzinę rano i po południu. 

Radna Pani Małgorzata Szymczak zadała pytanie odnoście funkcjonowania placówki w 

obecnym stanie, czyli nauka stacjonarna w klasach 1-3.  

Dyrektor Pan Cezary Bosacki poinformował, że placówka musi funkcjonować. 

Wprowadzone zostały wewnętrzne zasady sanitarne. Uczą się 4 oddziały na parterze, które 

podzielono na 2 części. Przerwy odbywają się zamiennie raz na holu, raz w klasach. Klasy 

są wietrzone na każdej przerwie a dezynfekcja przeprowadzana jest kiedy dzieci są na holu. 

Panie sprzątaczki dezynfekują powierzchnie płaskie. Przy drzwiach wejściowych do szkoły 

znajduje się dystrybutor ze środkiem dezynfekującym. Na holu uczniowie noszą maseczki 

ochronne. Posiłki dzieci spożywają w klasach. Każdy wychowawca opiekuje się swoją 

klasą. Na lekcje j. angielskiego i religię wchodzi inny nauczyciel. Dzieci, które potrzebują 

dodatkowych zajęć przechodzą do innej sali. 
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3.Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Finansowo-Budżetowego Pani Barbara 

Koniarska. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Koronowo na rok 2021. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Finansowo-Budżetowego Pani Barbara 

Koniarska. 

Na posiedzenie komisji przybył członek Pan Patryk Bociek. Obecnych 7 członków komisji. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/255/20 z dnia 30 września 

2020 r. w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 

 

Przewodnicząca Zespołu Interdyscyplinarnego Pani Sylwia Klonowska przedstawiła projekt 

uchwały. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Gminy Koronowo na 2021 rok. 

 



5 
 

Przewodnicząca Miejsko – Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Pani 

Sylwia Klonowska przedstawiła projekt uchwały. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt 

uchwały.  

 

4. Sprawy bieżące komisji. 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski poinformował członków komisji, że 

na sesji będzie wniosek o wprowadzenie dodatkowego punktu: Rozpatrzenie projektu 

uchwały w sprawie uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa Kujawsko – 

Pomorskiego zmieniającej uchwałę w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Zalewu 

Koronowskiego. 

Radny Pan Piotr Mitera poinformował, iż o godz. 18.00 odbędzie się emisja „Kulturalni 

w Koronowie”. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Artur Koper w związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia 

o godz. 10:00  zamknął posiedzenia Komisji. 

 

Protokół sporządziła          Przewodniczący Komisji  

Magdalena Wanda-Joras 

Inspektor Biura Rady Miejskiej                              /-/ Artur Koper 


